

# AWARDS CELEBRATION CAMPAIGN 2022

Campaign Period: 1 July – 31 October 2022

**GRAND PRIZE**

**RM100,000\***

**x1 WINNER**



\*Subject to terms and conditions.



**PUBLIC MUTUAL**  
WHOLLY-OWNED SUBSIDIARY OF PUBLIC BANK



Your continuous support and confidence have made it possible for us to remain as No. 1\* among the private unit trust companies and Private Retirement Scheme (PRS) providers in Malaysia.

In celebration of us emerging as the biggest winner with 45 illustrious awards at the Refinitiv Lipper Fund Awards 2022 and Refinitiv Lipper Fund Awards 2022 – Global Islamic, we would love to share our joy with you by offering you this chance to walk away with RM100,000 cash^!

*Thank you!*



\* In terms of total retail fund size managed amongst private unit trust companies and Private Retirement Scheme (PRS) providers in Malaysia. Source: The Edge-Lipper, 13 June 2022.

## 1. ALL INVESTORS LUCKY DRAW

Grab your chance to win up to RM100,000 cash or other attractive prizes!

### Lucky Draw Prizes

Grand Prize	RM100,000 cash <sup>^</sup> x 1 winner
1 <sup>st</sup> Prize	Samsung Galaxy S22 (128GB) x 5 winners
2 <sup>nd</sup> Prize	Omega x Swatch MoonSwatch x 15 winners
Consolation Prize	RM100 cash <sup>^</sup> x 50 winners

<sup>^</sup> In terms of PeCDF/PeICDF units



You can get lucky draw entry(ies) from the below categories:

### INVESTMENT CATEGORY



Every **RM3,000** invested cumulatively into loaded units of equity/balanced/mixed asset funds and Private Retirement Scheme (PRS) funds during the campaign period.

1 Lucky Draw Entry

Each investor can earn up to 50 lucky draw entries under this category.

### REFERRER CATEGORY

Take this chance to participate in our Customer Referral Programme (CRP) and earn additional lucky draw entries when you successfully refer Qualified New Investors\*\* to us!



Every Qualified New Investor\*\* brought in during the campaign period.

1 Lucky Draw Entry

There's no limit to the number of lucky draw entries you can get under this category! The more Qualified New Investors\*\* you bring in, the more chances you have to win!

### ? How to participate in our Customer Referral Programme (CRP)?

#### Step 1:

Obtain an i-CRP Code by registering via Public Mutual Online (PMO) – Customer Referral Programme (CRP).

#### Step 2:

Pass on your i-CRP Code to your friends and family members who wish to start their investment journey with us.

#### Step 3:

You stand a chance to win up to RM100,000 cash when your friends and family members come onboard by inputting your i-CRP code and investing online.

Please visit Public Mutual Online (PMO) for detailed information about our CRP!

\*\* Qualified New Investor refers to an individual (based on the firstholder's NRIC and non-repeated) who inputs/applies your i-CRP Code when onboarding as a new investor with Public Mutual via [www.publicmutual.com.my](http://www.publicmutual.com.my) and makes a cumulative online investment of at least RM1,000 into any of Public Mutual's unit trust and/or PRS funds during the campaign period.



## 2. MUTUAL GOLD SPECIAL DRAW

Mutual Gold, Mutual Gold Elite and Mutual Platinum members will receive one special draw entry for every RM30,000 invested cumulatively into loaded units of equity/balanced/mixed asset funds and Private Retirement Scheme (PRS) funds during the campaign period, and stand a chance to win 2 Business Class flight tickets + 4D3N stay in a 5-Star hotel at a destination of the winner's choice^^!

In addition, those who invest at least RM30,000 and have their priority status upgraded during the campaign period will receive additional special draw entries as per the table shown. The number of additional special draw entry(ies) given will be determined based on the upgraded status at the end of the campaign.



Status Upgraded to	No. of Special Draw Entry
Mutual Gold	1
Mutual Gold Elite	2
<b>Mutual Platinum</b>	<b>3</b>

### Special Draw Prizes

Grand Prize	2 Business Class tickets + 4D3N stay in a 5-Star hotel at a destination of winner's choice^^ x 1 winner
1 <sup>st</sup> Prize	Galaxy Tab S8 Ultra x 5 winners
2 <sup>nd</sup> Prize	Apple Watch Series 7 x 15 winners
Consolation Prize	RM500 cash^ x 50 winners

^ In terms of PeCDF/PelCDF units

^^ Winner can choose to travel to Australia, Japan or South Korea.

## 3. YOUTH INVESTORS LUCKY DRAW

Youth investors aged below 31 will receive one lucky draw entry for every RM300 contributed cumulatively into Private Retirement Scheme (PRS) funds during the campaign period for a chance to win the following prizes:

### Lucky Draw Prizes

Grand Prize	RM3,000 cash^ x 1 winner
1 <sup>st</sup> Prize	RM2,000 cash^ x 2 winners
2 <sup>nd</sup> Prize	RM1,000 cash^ x 3 winners
Consolation Prize	RM100 cash^ x 10 winners

^ In terms of PeCDF/PelCDF units



## **TERMS & CONDITIONS**

### **A. GENERAL**

1. This campaign is open to retail investors of Public Mutual.
2. The following investment transactions are excluded from this campaign:
  - a) All switching transactions except for switching from zero-load/low-load/1%-load units into loaded units
  - b) Redemptions within the cooling-off period
  - c) All transfers of units
  - d) Investments under pink form
3. Lucky draw entry(ies) will be given to the first account holder only.
4. Unit Trust Consultants, staff and immediate family members of Public Mutual and the Public Bank Group are not allowed to participate in this campaign.
5. The lucky draw will be conducted within 3 months after the campaign ends. The winners' listing will be announced on Public Mutual's corporate website.
6. Investors must remain active when the lucky draw is conducted and when the prize is presented in order to be eligible for the prize.
7. Winners of the Mutual Gold Special Draw Category are required to maintain their member status when the lucky draw is conducted and at the point of prize presentation in order to be eligible for the prize.
8. Public Mutual reserves the rights to modify the terms and conditions herein specified or to cancel, terminate or suspend the campaign without prior notice.
9. The Company's decision on the winners is final and no correspondence or appeals will be entertained.
10. Public Mutual and its respective employees, directors, parent company, affiliates and representatives shall not be held liable for losses or injuries, rights, claims or actions in connection with the activity or resulting from the acceptance, use/misuse of the prizes and/or participation in the activity.
11. In the event that there is/are any inconsistency(ies), conflict(s), ambiguity(ies) or discrepancy(ies) between the English and Mandarin and/or Bahasa Malaysia versions of these Rules & Regulations, only the English version will prevail in respect of such inconsistency(ies), conflict(s), ambiguity(ies) or discrepancy(ies).

### **B. PRIZES**

1. Mutual Gold investors can win a prize in both All Investors Lucky Draw and Mutual Gold Special Draw while youth investors can win a prize in all three lucky draws categories. However, each winner can only win one prize in each category, whichever is of higher value.
2. Cash prize winners will be given units of Public e-Cash Deposit Fund (PeCDF) or Public e-Islamic Cash Deposit Fund (PeICDF). The units will be credited into winners' accounts within 60 days after the lucky draw has been conducted.
3. Cash prize winners are required to be active Public Mutual Online (PMO) subscribers.
4. The Grand Prize to be given under the Mutual Gold Special Draw Category consists of 2 business class flight tickets ex-KUL and 4D3N hotel stay only.
5. Winners will need to make their own transportation arrangements to and from KLIA.
6. Flight tickets given are inclusive of airport taxes and fuel surcharges, but exclude travel insurance. Any changes in airport taxes or fuel surcharges after issuance of the ticket/vouchers will be borne by the winners.
7. The flight tickets and hotel stay will be subject to the expiry dates fixed by the respective airlines/relevant travel agents/hotel management. No replacements or appeals will be entertained should the flight tickets/hotel stay expire before they are redeemed, or should they be misplaced.
8. Any cost incurred due to the extension of trip (i.e. deviation fee, ticket reissuance fee, etc) will have to be borne by the winner.
9. The winner will have to bear the costs of ground arrangement, visa application, vaccination, health screening and/ or quarantine if applicable.
10. Public Mutual reserves the right to use, promote and publish photographs of winners for advertising and publicity purposes without providing additional compensation or prior notice.
11. Prizes displayed/depicted in all materials (if any) are for display purposes only and do not depict the actual prizes.
12. Public Mutual reserves the right to change or replace prizes with other items of equivalent or approximate value without prior notice. Prizes are non-transferable, non-exchangeable, and non-redeemable for cash, whether in part or in full.
13. Prizes are subject to the terms and conditions of the respective vendors/suppliers. Public Mutual shall not be held responsible for any warranty claims. All claims must be directed to the relevant manufacturers/vendors/suppliers.

# KEMPEN MERAIKAN ANUGERAH 2022

Tempoh Kempen: 1 Julai – 31 Oktober 2022

**HADIAH UTAMA  
BERNILAI**

**RM100,000\***

**x1 PEMENANG**



\*Tertakluk pada terma dan syarat.



**PUBLIC MUTUAL**  
ANAK SYARIKAT MILIK PENUH PUBLIC BANK



Sokongan dan keyakinan anda yang berterusan terhadap kami telah membuatkan kami berjaya kekal sebagai syarikat No.1\* dalam kalangan syarikat-syarikat unit amanah swasta dan penyedia Skim Persaraan Swasta (PRS) di Malaysia.

Dalam meraikan kemenangan kami sebagai pemenang terbesar dengan 45 anugerah terkemuka di *Refinitiv Lipper Fund Awards 2022* dan *Refinitiv Lipper Fund Awards 2022 – Patuh Syariah Global*, kami berbesar hati untuk berkongsi kegembiraan ini dengan menawarkan peluang kepada anda untuk membawa pulang wang tunai bernilai RM100,000\*!

*Jutaan Terima Kasih!*

\* Dari segi jumlah saiz dana runcit yang diuruskan antara syarikat unit amanah swasta dan penyedia Skim Persaraan Swasta (PRS) di Malaysia. Sumber: The Edge-Lipper, 13 Jun 2022.



## 1. CABUTAN BERTUAH UNTUK SEMUA PELABUR

Rebut peluang anda untuk memenangi wang tunai sehingga RM100,000 atau hadiah-hadiah menarik yang lain!

### Hadiah Cabutan Bertuah

Hadiah Utama	Wang Tunai bernilai RM100,000 <sup>^</sup> x 1 pemenang
Hadiah Tempat Pertama	Samsung Galaxy S22 (128GB) x 5 pemenang
Hadiah Tempat Kedua	Omega x Swatch MoonSwatch x 15 pemenang
Hadiah Sagu Hati	Wang Tunai bernilai RM100 <sup>^</sup> x 50 pemenang

<sup>^</sup> Dalam bentuk unit Public e-Cash Deposit Fund (Public Dana e-Deposit Tunai - PeCDF) /Public e-Islamic Cash Deposit Fund (Public Dana e-Deposit Tunai Islamik - PelCDF).



Anda boleh memperoleh tiket cabutan bertuah daripada kategori-kategori di bawah:

### KATEGORI PELABURAN



Setiap **RM3,000** yang dilaburkan secara kumulatif ke dalam unit-unit beban bagi dana ekuiti/imbang/aset campuran dan dana PRS semasa tempoh kempen.

1 Tiket Cabutan Bertuah

Setiap pelabur boleh memperoleh sehingga 50 tiket cabutan bertuah di bawah kategori ini.

### KATEGORI RUJUKAN

Rebut peluang ini untuk menyertai Program Customer Referral (CRP) dan dapatkan tiket cabutan bertuah tambahan apabila anda berjaya merujuk Pelabur Baharu yang Layak\*\* kepada kami!



Setiap Pelabur Baharu yang Layak\*\* yang dibawa masuk semasa tempoh kempen.

1 Tiket Cabutan Bertuah

Tiada had dalam bilangan tiket cabutan bertuah yang boleh anda peroleh di bawah kategori ini! Lebih ramai Pelabur Baharu yang Layak\*\* yang anda bawa masuk, lebih tinggi peluang untuk anda menang!

### Bagaimana untuk menyertai CRP?

#### Langkah 1:

Terima satu Kod i-CRP apabila mendaftar melalui Public Mutual Online (PMO) – CRP.

#### Langkah 2:

Berikan Kod i-CRP kepada rakan dan ahli keluarga anda yang ingin memulakan perjalanan pelaburan bersama kami.

#### Langkah 3:

Anda berpeluang memenangi wang tunai sehingga RM100,000 apabila rakan dan ahli keluarga anda mendaftar dengan memasukkan kod i-CRP anda dan melabur secara dalam talian.

Sila layari PMO untuk maklumat lanjut mengenai CRP kami!

\*\* Pelabur Baharu yang Layak merujuk kepada individu (berdasarkan nombor kad pengenalan pemegang pertama dan tidak berulang) yang memasukkan/menggunakan Kod i-CRP anda apabila mendaftar sebagai pelabur baharu bersama Public Mutual melalui [www.publicmutual.com.my](http://www.publicmutual.com.my) dan membuat pelaburan dalam talian secara terkumpul sekurang-kurangnya berjumlah RM1,000 ke dalam mana-mana dana unit amanah dan/atau dana PRS Public Mutual semasa tempoh kempen.



## 2. CABUTAN BERTUAH ISTIMEWA MUTUAL GOLD

Ahli-ahli Mutual Gold, Mutual Gold Elite dan Mutual Platinum akan menerima satu tiket cabutan bertuah istimewa bagi setiap RM30,000 yang dilaburkan secara kumulatif ke dalam unit-unit beban bagi dana ekuiti/imbang/aset campuran dan PRS semasa tempoh kempen dan berpeluang untuk memenangi 2 tiket penerbangan Kelas Perniagaan + penginapan 4 Hari 3 Malam di hotel 5 Bintang di destinasi pilihan pemenang^^!

Selain itu, mereka yang melabur sekurang-kurangnya RM30,000 dan telah menaik taraf status keutamaan semasa tempoh kempen akan menerima tiket cabutan bertuah tambahan seperti yang dinyatakan dalam jadual di sebelah kanan. Bilangan tiket cabutan bertuah istimewa tambahan akan ditentukan berdasarkan status yang dinaikkan taraf setelah kempen tamat.



Status Dinaikkan Taraf ke	Bil. Tiket Cabutan Bertuah Istimewa
Mutual Gold	1
Mutual Gold Elite	2
<b>Mutual Platinum</b>	<b>3</b>

### Hadiah Cabutan Bertuah Istimewa

Hadiah Utama	2 tiket Kelas Perniagaan + penginapan 4 Hari 3 Malam di hotel 5 Bintang di destinasi pilihan pemenang^^ x 1 pemenang
Hadiah Tempat Pertama	Galaxy Tab S8 Ultra x 5 pemenang
Hadiah Tempat Kedua	Apple Watch Series 7 x 15 pemenang
Hadiah Saguhati	Wang Tunai bernilai RM500^ x 50 pemenang

^ Dalam bentuk unit PeCDF/PelCDF

^^ Pemenang boleh memilih untuk melancong ke Australia, Jepun atau Korea Selatan.

## 3. CABUTAN BERTUAH PELABUR GOLONGAN MUDA

Pelabur golongan muda yang berumur bawah 31 tahun akan menerima satu tiket cabutan bertuah bagi setiap RM300 yang dicarum secara kumulatif ke dalam dana PRS untuk memenangi hadiah-hadiah yang berikut:

### Hadiah Cabutan Bertuah

Hadiah Utama	Wang Tunai bernilai RM3,000^ x 1 pemenang
Hadiah Tempat Pertama	Wang Tunai bernilai RM2,000^ x 2 pemenang
Hadiah Tempat Kedua	Wang Tunai bernilai RM1,000^ x 3 pemenang
Hadiah Sagu Hati	Wang Tunai bernilai RM100^ x 10 pemenang

^ Dalam bentuk unit PeCDF/PelCDF



## **TERMA & SYARAT**

### **A. AM**

1. Kempen ini terbuka kepada pelabur runcit Public Mutual.
2. Berikut merupakan urus niaga pelaburan yang dikecualikan daripada kempen ini:
  - a) Semua urus niaga tukar ganti kecuali tukar ganti daripada unit sifar beban/ beban rendah/ 1% beban ke dalam unit beban
  - b) Penebusan dalam tempoh bertenang
  - c) Semua pemindahan unit
  - d) Pelaburan di bawah borang merah jambu
3. Tiket cabutan bertuah akan diberikan hanya kepada pemegang akaun pertama sahaja.
4. Perunding Unit Amanah, kakitangan dan ahli keluarga terdekat Public Mutual dan Kumpulan Public Bank tidak dibenarkan untuk menyertai kempen ini.
5. Cabutan bertuah akan dijalankan dalam tempoh 3 bulan selepas kempen tamat. Senarai pemenang akan diumumkan di laman web korporat Public Mutual.
6. Pelabur perlu kekal aktif apabila cabutan bertuah dijalankan dan apabila hadiah disampaikan untuk layak memenangi hadiah tersebut.
7. Pemenang bagi Kategori Cabutan Bertuah Istimewa Mutual Gold perlu mengekalkan status keahlian mereka apabila cabutan bertuah dijalankan dan ketika sesi penyampaian hadiah berlangsung untuk layak memenangi hadiah tersebut.
8. Public Mutual berhak mengubahsuai terma & syarat dinyatakan di sini atau membatalkan, menamatkan, menggantung kempen ini tanpa memberi sebarang notis terlebih dahulu.
9. Keputusan Syarikat terhadap senarai pemenang adalah muktamad dan sebarang surat menyurat atau rayuan tidak akan dilayan.
10. Public Mutual dan kakitangan, pengarah, syarikat induk, syarikat gabungan dan wakil masing-masing tidak bertanggungjawab terhadap sebarang jenis kerugian atau kecederaan, hak, tuntutan atau tindakan berhubung dengan aktiviti atau akibat daripada penerimaan, penggunaan/penyalahgunaan hadiah atau penyertaan dalam aktiviti ini.
11. Sekiranya terdapat sebarang ketakkonsistenan, percanggahan, kekaburan atau perselisihan antara versi Bahasa Inggeris dan Bahasa Mandarin dan/atau Bahasa Malaysia dalam Syarat dan Peraturan ini, hanya versi Bahasa Inggeris dianggap sah.

### **B. HADIAH-HADIAH**

1. Pelabur Mutual Gold boleh memenangi hadiah dalam kedua-dua kategori Cabutan Bertuah Semua Pelabur dan Cabutan Bertuah Istimewa Mutual Gold manakala pelabur golongan muda pula boleh memenangi hadiah dalam ketiga-tiga kategori cabutan bertuah. Walau bagaimanapun, setiap pemenang hanya boleh memenangi satu hadiah sahaja dalam setiap kategori, bergantung pada nilai yang lebih tinggi.
2. Pemenang hadiah wang tunai akan diberikan unit Public e-Cash Deposit Fund (Public Dana e-Deposit Tunai - PeCDF) atau Public e-Islamic Cash Deposit Fund (Public Dana e-Deposit Tunai Islamik - PeICDF). Unit tersebut akan dikreditkan ke dalam akaun pemenang dalam tempoh 60 hari selepas cabutan bertuah dijalankan.
3. Pemenang hadiah wang tunai dikehendaki menjadi pelanggan PMO yang aktif.
4. Hadiah Utama yang akan diberikan di bawah Kategori Cabutan Bertuah Mutual Gold mengandungi 2 tiket penerbangan kelas perniagaan yang akan berlepas dari KUL dan penginapan hotel selama 4 Hari 3 Malam sahaja.
5. Pemenang perlu membuat aturan mereka sendiri untuk ke KLIA dan pulang dari KLIA.
6. Tiket penerbangan yang diberikan adalah termasuk cukai lapangan terbang dan bayaran tambahan untuk bahan api. Namun, ia tidak termasuk insurans pelancongan. Sebarang perubahan terhadap cukai lapangan terbang atau bayaran tambahan bahan api selepas pengeluaran tiket/baucar akan ditanggung sendiri oleh pemenang.
7. Tiket penerbangan dan penginapan hotel adalah tertakluk pada tarikh luput yang ditetapkan oleh syarikat penerbangan/ejen pelancongan yang berkaitan/pengurusan hotel. Sekiranya tiket penerbangan/penginapan hotel tamat tempoh sebelum ditebus atau hilang, tiada tukar ganti akan diberikan dan sebarang rayuan tidak akan dilayan.
8. Sebarang kos yang terlibat disebabkan lanjutan daripada lawatan tersebut (contohnya yuran sisihan, yuran pengeluaran semula tiket dan lain-lain) perlu ditanggung sendiri oleh pemenang.
9. Pemenang perlu menanggung kos pengaturan darat, permohonan visa, vaksinasi, pemeriksaan kesihatan dan/atau kuarantin jika berkenaan.
10. Public Mutual berhak menggunakan, mempromosikan dan menerbitkan gambar pemenang bagi tujuan pengiklanan dan publisiti, tanpa sebarang ganti rugi tambahan atau notis terlebih dahulu.
11. Hadiah yang dipaparkan pada semua bahan (jika ada) adalah untuk tujuan paparan sahaja dan tidak menggambarkan hadiah sebenar.
12. Public Mutual berhak menukarkan atau menggantikan hadiah-hadiah dengan barang-barang lain yang sama atau hampir sama nilainya tanpa memberi notis terlebih dahulu. Hadiah-hadiah tidak boleh dipindah, ditukar atau dikembalikan dalam bentuk tunai sama ada sebahagian atau penuh.
13. Hadiah adalah tertakluk kepada terma dan syarat penjual/pembekal masing-masing. Public Mutual tidak bertanggungjawab terhadap sebarang tuntutan jaminan. Semua tuntutan perlu ditujukan kepada pengilang/penjual/pembekal.

# 2022 年奖誉欢庆活动

活动期限: 2022 年 7 月 1 日 - 2022 年 10 月 31 日

## 大奖

# 100,000 令吉\*

## x1 赢家



\* 须符合规则与条例。



**大众信托基金**  
大众银行独资子公司





您的持续支持与信任使我们可以继续在马来西亚私人单位信托公司及私人退休计划供应商当中独占鳌头\*。

为了庆祝我们以 45 个杰出奖项成为 2022 年 Refinitiv 理柏基金奖及 2022 年 Refinitiv 理柏基金奖 - 全球回教基金奖项的最大赢家, 我们欲和您共享喜悦并且让您拥有机会赢取 100,000 令吉现金!

# 谢谢您!

\*以马来西亚私人单位信托公司与私人退休计划供应商所管理的零售基金总额为依据。  
资料来源: The Edge-Lipper, 2022 年 6 月 13 日。

## 1. 所有投资者幸运抽奖组

捉紧机会赢取 100,000 令吉现金或其他丰富奖品!

### 幸运抽奖奖品

大奖	100,000 令吉现金 <sup>^</sup> x 1 位得奖者
首奖	Samsung Galaxy S22 (128GB) x 5 位得奖者
二奖	Omega x Swatch MoonSwatch x 15 位得奖者
安慰奖	100 令吉现金 <sup>^</sup> x 50 位得奖者



<sup>^</sup>指的是 PeCDF/PeICDF 单位

您可以从以下组别获得幸运抽奖券:

### 投资组别



在活动期间,累积投资每 **3,000 令吉** 于股票 / 平衡 / 混合资产基金付佣单位及私人退休计划基金。

1 张幸运抽奖券

每位投资者可以从这个组别获得高达 50 张幸运抽奖券。

### 推荐者组别

把握这次机会参与我们的客户推荐计划 (CRP), 当您成功向我们推荐合格新投资者<sup>\*\*</sup> 即可获取更多幸运抽奖券。



在活动期间内所带进的每位合格新投资者<sup>\*\*</sup>

1 张幸运抽奖券

您从此组别获取的幸运抽奖券是没有限制的! 您所带进的合格新投资者<sup>\*\*</sup> 越多, 获奖的机会就越高!

### 如何参与我们的客户推荐计划 (CRP)?

#### 步骤一:

透过大众信托基金线上服务 (PMO) 注册客户推荐计划 (CRP) 以取得一个 i-CRP 编码。

#### 步骤二:

把您的 i-CRP 编码传递给有意透过我们开启投资之旅的亲朋好友。

#### 步骤三:

当您的亲朋好友登记成为新投资者, 输入您的 i-CRP 编码并在线上投资, 您就有机会赢取 100,000 令吉现金<sup>^</sup>。

请浏览 PMO 以获取更多关于 CRP 的详情!

<sup>\*\*</sup> 合格新投资者是指于活动期间, 在 [www.publicmutual.com.my](http://www.publicmutual.com.my) 注册成为大众信托基金的新投资者时输入您的 i-CRP 编码, 并且透过线上累计投资至少 1,000 令吉于任何一项大众信托基金的单位信托或私人退休计划基金的人士 (以第一持有人的身份证作准, 不得重复)。

## 2. 信托金卡特别抽奖组

信托金卡、信托金卡精英组和信托白金组的投资者在活动期间内，累积投资每 30,000 令吉于股票 / 平衡 / 混合资产基金付佣单位及私人退休计划基金 (PRS) 便获得 1 张特别抽奖券，并有机会根据得奖者的选择<sup>^</sup>赢取 2 张商务舱票 + 四天三夜五星级酒店住宿！



此外，在活动期间投资至少 30,000 令吉并提升信托金卡阶级的投资者，将根据右图表获得额外的特别抽奖券。特别抽奖券数量将根据投资者在活动结束后的身份阶级来定夺。

身份阶级至	特别抽奖券 数额
信托金卡	1
信托金卡精英组	2
信托白金组	3

### 特别抽奖奖品

大奖	2 张商务舱票 + 四天三夜五星级酒店住宿 (根据得奖者的选择 <sup>^</sup> ) x 1 位得奖者
首奖	Galaxy Tab S8 Ultra x 5 位得奖者
二奖	Apple Watch Series 7 x 15 位得奖者
安慰奖	500 令吉现金 <sup>^</sup> x 50 位得奖者

<sup>^</sup> 指的是 PeCDF / PeICDF 单位

<sup>^^</sup> 得奖者可以选择到澳洲、日本或韩国。

## 3. 青年投资者幸运抽奖组

年龄 31 岁以下的青年投资者以每 300 令吉累积供款于私人退休计划基金 (PRS) 即可获得 1 张幸运抽奖券并有机会赢取以下奖品：

### 幸运抽奖奖品

大奖	3,000 令吉现金 <sup>^</sup> x 1 位得奖者
首奖	2,000 令吉现金 <sup>^</sup> x 2 位得奖者
二奖	1,000 令吉现金 <sup>^</sup> x 3 位得奖者
安慰奖	100 令吉现金 <sup>^</sup> x 10 位得奖者

<sup>^</sup> 指的是 PeCDF / PeICDF 单位





## 规则与条例

### A. 概况

1. 此活动公开给大众信托基金活跃的零售投资者。
2. 以下交易不被包括在内：
  - a) 所有转换销售，除了从免佣/低佣/1%佣金单位转换至付佣单位
  - b) 在冷静期内赎回基金单位的投资
  - c) 所有转让的单位
  - d) 粉红表格的投资
3. 幸运抽奖券将只会派发予第一户口持有人。
4. 单位信托顾问、大众信托基金和大众银行集团的员工及他们的直系亲属不符合资格参与此活动。
5. 幸运抽奖将在活动完毕的3个月内进行。得奖者名单将会在大众信托基金网站公布。
6. 投资者必须在举办抽奖仪式和颁发奖品时仍保持活跃，才符合资格赢取奖品。
7. 信托金卡特别抽奖组的得奖者必须在举办抽奖仪式和颁发奖品时仍保持其会员身份阶级，才符合资格赢取奖品。
8. 大众信托基金将保留权利修改此规则与条例，或取消、终止、暂停此活动，而无需预先通知。
9. 公司对于得奖者名单的决定是最终的，任何书信或上诉恕不受理。
10. 大众信托基金及其员工、董事、母公司、附属机构及代表皆不负任何责任源自于参与此活动或因接受、使用/滥用其奖品而发生的任何损失或伤害、权利、偿索或任何行动。
11. 假如规则与条例的英文版本、中文版本和/或马来文版本有任何不一致、冲突、矛盾或差异的情况，有关不一致、冲突、矛盾或差异处将会以英文版本为准。

### B. 奖品

1. 信托金卡会员可分别所有投资者幸运抽奖组和信托金卡特别抽奖组赢奖。青年投资者则可分别在三个抽奖组赢奖。但是，每位得奖者只可在各组别里赢取一份奖品，视乎何者价值为高。
2. 现金奖励得奖者将获赠PeCDF或者PeiCDF单位。单位将在抽奖仪式后的60天内汇入得奖者的户口。
3. 现金奖励得奖者必须是大众信托基金线上服务（PMO）活跃的订阅者。
4. 信托金卡特别抽奖组的大奖包括两张商务舱票（从吉隆坡出发）和四天三夜的五星级酒店住宿而已。
5. 得奖者需自行安排与承担往返吉隆坡国际机场的交通费用。
6. 飞机票将包括机场税和燃油附加费，但不包括旅行保险。机票发出后如有任何机场税和燃油附加费更改，得奖者需自行承担。
7. 机票及酒店住宿会以各航空公司/相关旅行社/酒店管理层的有效期为准。假如机票/酒店住宿到期了尚未兑换，或不见，任何更换或上诉恕不受理。
8. 得奖者需自行承担所有行程延长产生的任何费用（如：偏离费、补票费等）。
9. 得奖者必须承担地面安排、签证申请、疫苗接种、检疫和/或隔离（如适用）的费用。
10. 大众信托基金将保留权利使用、促销及发布得奖者照片，以供广告及宣传用途，而无须额外补偿或预先通知。
11. 文物上显示的奖品（如有）只供展示用途，不代表实物。
12. 大众信托基金将保留权利以其他价值相等或接近的物品更改或替换奖品，而无需预先通知。奖品恕不可转让、替换及退款。
13. 奖品受相关供应商/经销商的规则与条例约束。大众信托基金不对任何保证索偿负责。所有的索偿须交由制造商/供应商/经销商负责。